
 
 
 
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 
 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp:  Verkeersongelukken Roermondseweg Steyl 
Venlo, 28 april 2024 
 
Geacht college, 
 
Nadat het startdocument ‘Verkeerssituaties Gemeente Venlo’ aan de portefeuillehouder is 
aangeboden met daarin de opsomming, door professionals, van Verkeersonveilige en 
Verkeersoverlast gevende situaties, heeft uw raad hier uitvoerig over gesproken en is een bijhorende 
motie met meerderheid aangenomen waarin wordt opgeroepen het uitvoeringsprogramma 
ontwikkeld beheer te actualiseren. 
Veur Groeët Venlo is een van de voorstemmers geweest ten aanzien van deze motie. Echter niet 
voordat uitvoerig werd gevraagd en opgeroepen daar waar het gaat om acute verkeersonveilige 
situaties te erkennen. ‘Laag hangend fruit’ bestrijden is prima, maar de echte onveilige knelpunten 
aanpakken is een must. De angst dat het aangeboden startdocument als mogelijke leidraad wordt 
gebruikt, zoals de motie oproept, leidt af van de acute situatie zoals bijvoorbeeld de Roermondseweg 
in Steyl. Van deze onveilige weg wordt geen melding gemaakt in het startdocument. 
 
De Open Brief van de Werkgroep Leefbaarheid Roermondseweg Steyl-Tegelen geeft nogmaals 
dringend aan hoe penibel de situatie aldaar is. Meermaals hebben zij en de Dorpsraad Steyl om deze 
onveilige weg aandacht gevraagd, tot op heden zonder resultaat, behoudens ‘eindeloze en 
uitzichtloze gesprekken met de gemeente Venlo’, einde citaat.  
Veur Groeët Venlo was en is voorstander om een integraal verkeersveiligheid beleid actueel te 
houden door acute Verkeersonveilige wegen, waarbij de Roermondseweg in Steyl een triest 
voorbeeld is, gezien het jongste verkeersongeval.  
 
Veur Groeët Venlo heeft naar aanleiding hiervan enkele knellende vragen. 

1. Bent u het met onze fractie eens dat verkeerssituatie Roermondseweg Steyl-Tegelen met 
voorrang om aandacht vraagt?  

2. Op welke wijze gaat u nu echt werk maken van de door de genoemde Werkgroep 
opgeroepen verkeersonveilige Roermondseweg? 

3. Waarom hebben de eerder gevoerde gesprekken met de Werkgroep Leefbaarheid 
Roermondseweg Steyl-Tegelen nog tot geen enkel resultaat geleid. 

4. Hoe gaat u de acute onveilige situatie versneld aanpakken en welke oplossingen heeft u 
voorhanden? Dit is een probleem wat al langer speelt. 

5. Kunt u zich voorstellen dat de bewoners van de Roermondseweg, de omwonende, de 
achterban van twee basisscholen en de inwoners van Steyl er moedeloos van worden? 

6. Bent u bereid, met de 37/39 aangenomen motie in de hand, genoemde werkgroep en de 
Dorpsraad in Steyl snel tegemoet te komen en daarmee naar de geest van de motie uw 
voortvarendheid te tonen? 
 

Veur Groeët Venlo ziet met veel belangstelling uw antwoorden tegemoet. 
 
Veur Groeët Venlo 
Peter Bastiaens 


